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Abstract (en)
[origin: US4453891A] A device is disclosed for vibration damping, especially in fans of turbojets. The root engaged inside a rotor support disk slot
is kept against the upper walls of the slot under the exertion of pressure acting on the lower side of the blade root due to the present device. The
device includes a torsion bar which is placed beneath the root of the blade and of which one of the ends is attached to a cam resting against the
base of the root of the blade. The other end of the torsion bar is provided with a cam inserted on said bar against the base of the root of the blade
under stress that was previously conveyed to the bar.

Abstract (fr)
Le pied des aubes engagé dans une alvéole d'un disque de support de rotor est maintenu contre les parois supérieures de l'alvéole sous l'action
d'un moyen de compression agissant sur la face inférieure du pied de l'aube. Le moyen de compression est constitué d'une barre de torsion (5)
disposée sous le pied (2) de l'aube (1) et dont l'une des extrémités est solidaire d'une came (10) en appui contre la base du pied (2) de l'aube, alors
que l'autre extrémité de la barre de torsion (5) est en appui par une came (16) rapportée sur ladite barre contre la base du pied (2) de l'aube sous la
tension préalable conférée à la barre. L'invention est utilisée pour le montage des aubes de turbomachines.
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